
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 Side 1/2 

 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 1719 (Alm. del) fra Folketingets Sundheds-

udvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1719 (Alm. del), som Folketin-

gets Sundhedsudvalg har stillet til justitsministeren den 1. oktober 2021. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

 

 

Nick Hækkerup 

/ 

Christian Andersen-Mølgaard 
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Spørgsmål nr. 1719 (Alm. del) fra Folketingets Sundhedsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, om der er/påtænkes indtænkt krav 

til bæredygtig produktion ved indkøb af værnemidler til sund-

hedsvæsenet?” 

 

Svar: 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Styrelsen for Forsyningssikkerhed, der har oplyst følgende: 

 

”Styrelsen for Forsyningssikkerhed har som vision at sikre sam-

fundets forsyninger af kritiske ressourcer gennem robuste og 

bæredygtige forsyningskæder. Derfor vil bæredygtighed, i det 

omfang det er muligt og relevant, blive tænkt ind i de krav, der 

stilles i forbindelse med indkøb af værnemidler til det nationale 

lager. Dette vil ske i samarbejde med Region Hovedstaden, der 

står for den praktiske varetagelse af indkøb af værnemidler.” 
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